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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson (S)

2021/22:1397 Ökade kostnader för företagen på grund av höga 
energipriser

Energipriserna har denna vinter tidvis varit extremt höga, något som framför 
allt debatterats vad avser privatpersoner och privatekonomi. Regeringen har till 
privatpersoner med hög förbrukning aviserat stödpaket som man nu aviserar 
ska börja utbetalas i april och flera månader framåt. 

Stödpaket för att betala energiskatten är dock ingen lösning för att lösa det 
egentliga problemet, en tidvis för låg elproduktion och därmed en 
elbristsituation.

För företag med hög energiförbrukning kan, trots att man många gånger arbetat 
med energibesparingar, de höga priserna få fatala konsekvenser. Lönsamheten 
kan bli så låg efter betalda elräkningar att man tvingas upphöra med 
verksamheten. De marginaler i företagen som under goda år kan finnas finns 
heller inte efter år av covid-19-pandemi. 

Min fråga till näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson lyder:

 

Avser ministern att vidta några specifika åtgärder för att bristen på elenergi och 
dess effekt på företagens lönsamhet ska mildras?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-31
Besvaras senast
2022-04-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


